
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Hředle konaného dne                 

17.5.2023  od 17.00 hodin 

v zasedací místnosti Obecního úřadu Hředle 

 
Přítomní zastupitelé: M. Bradáčová, ing. J .Buňková, V. Frelich,  

                                    Mgr. D. Malá, R. Štolc, P. Trousil, J. Vitner, T. Vitner.   

 Omluveni:  J. Koukal 

 

Program zasedání zastupitelstva obce: 

1.       Zahájení zasedání a kontrola usnesení z minulého jednání, zvolení      

          zapisovatele, ověřovatelů zápisu a návrhové komise usnesení z aktuálního  

         zasedání 

2.      Projednání a schválení Smlouvy o spolupráci při zajištění zpětného  

         odběru a zařazení místa zpětného odběru do obecního systému  

         odpadového hospodářství 

3.       Projednání příspěvku na sportovní program pro A. Typoltovou 

4.      Projednání technickoekonomické studie na likvidaci odpadních vod 

5.      Rozhodnutí o námitce uplatněné v průběhu pořizování změny č.2  

         územního plánu Hředle 

6.      Informace k ,,Veřejnému osvětlení Hředle směr cihelna“ 

7.      Posouzení změny výše nájemného v obecních bytech a předzahrádek na  

         pozemku č.p. 2658/1 

8. Došlá pošta, různé 

9. Diskuze 

10. Přijetí usnesení a závěr zasedání 

 

K bodu č. 1.  Zahájení zasedání, odsouhlasení programu a kontrola usnesení 

z minulého jednání, zvolení zapisovatele, návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

usnesení z aktuálního zasedání. 

Zasedání zastupitelstva obce zahájil starosta obce Václav Frelich. 

Přivítal přítomné zastupitele a přítomné občany.  

Poté oznámil, že díky  8  přítomným zastupitelům je zasedání usnášeníschopné.   

Dále starosta sdělil, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem       

O obcích a pozvánka byla vyvěšena na úředních deskách OÚ Hředle. Starosta se 

dále dotázal zastupitelů, zda je usnesení ze zastupitelstva konaného 12.4.2023 

v pořádku. 

-  Nikdo ze zastupitelů neměl žádnou námitku k zápisu ani k usnesení 

z minulého zasedání zastupitelstva  12.4.2023. 

Následovalo schvalování navrženého programu konání OZ, bez připomínek  

Dále starosta provedl návrh zapisovatele:     Ing. Buňková, 

Ověřovatelů zápisu:   T. Vitner, Mgr. D. Malá, J. Vitner 

zastupitelů pověřených sestavením návrhu  usnesení: M. Bradáčová, P. Trousil   



Starosta provedl hlasování o návrzích s tímto výsledkem: 
Hlasování : pro 8  hlasů        proti žádný hlas     nikdo  se nezdržel hlasování 

 

Ke kontrole usnesení z minulého zasedání OZ:  

OZ obce Hředle na minulém zasedání starostovi obce Hředle uložilo 

usnesením č. 68 : 
- zjištění možností kontroly dodržování dopravní rychlosti v obci Hředle, včetně cen 

eventuálního nákupu radaru. Starosta informoval o návštěvě zástupců PČR a Odboru 

dopravy středočeského kraje, kde bylo důrazně odmítnuto snížení rychlosti v obci a 

navrženo pouze osazení 2 dopravními značkami „pozor chodci“ na účet obce cca 50 

tis. Kč. Z velké diskuse k tématu z řad zastupitelů vzešel návrh namísto značek 

požádat o umístění radarů s fotobuňkou na začátek a konec obce a tyto radary 

zakoupit. 

 

- dohodnout návštěvu obce Starkoč s jejím starostou ohledně zkušeností s DČOV 

Byl kontaktován starosta obce Starkoče, který ochotně nabídl prohlídku instalace 

čistíren. Zatím se ale návštěva odkládá a nejdříve je třeba vyhodnotit dosavadní 

poznatky, eventuálně zadat studii výhodnosti forem ČOV. 

 

- dohodnout schůzku s projektantem firmy ABPLAST  s.r.o., pro posouzení variant 

centrální a domovních čistíren v obci Hředle 

Projektant Ing. Žák navštívil obec Hředle zběžně vyhodnotil situaci a nabídl 

zpracování studie výhodnosti variant odpadních čistíren. 

 

- zjistit podmínky včetně ceny prvků a zbudování dětského hřiště: starosta předložil 

ceník prvků na dětské hřiště bez montáže, kdy sestava, která by odpovídala 

požadavkům občanů by stála zhruba 250 tis. Kč bez instalace a povolení na umístění 

drobných staveb. Bohužel už je to značná částka, která je třeba řádně zvážit a pokud to 

bude možné, zapracovat ji do rozpočtu na r. 2024 

 

- připravit na příští zasedání OZ revizi nájemních smluv v obecních bytech 

Starosta sdělil, že tato problematika tvoří jeden bod zasedání OZ. 

                                

K bodu č. 2. Projednání a schválení Smlouvy o spolupráci při zajištění 

zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru do obecního systému 

odpadového hospodářství. 
Starosta seznámil OZ s návrhem smlouvy o spolupráci při zajištění zpětného 

odběru obalového odpadu a zařazení místa zpětného odběru do obecního 

systému odpadového hospodářství a s novým ceníkem. 

Starosta vyzval členy OZ k hlasování, kdo souhlasí s přijetím této smlouvy, 

s následujícím výsledkem: 

 

Hlasování : Pro 8    hlasů        proti  žádný hlas     nikdo  se nezdržel hlasování 

 

K bodu 3. Projednání příspěvku na sportovní program pro A. Typoltovou 

Starosta seznámil členy OZ s žádostí paní P. Sommerové o příspěvek na 

úhradu nákladů při účasti na WEČR závodech. 



Starosta sdělil, že A. Typoltová závodí za spolek v obci Krupá a nikoliv za 

Hředle. Vyzval členy OZ k hlasování, kdo souhlasí s příspěvkem na sportovní 

činnost  

A. Typoltové  s tímto výsledkem: 

 
Hlasování : Pro  0   hlasů            proti   8   hlasů           nikdo se nezdržel  hlasování 

 

K bodu 4. Projednání technickoekonomické studie na likvidaci odpadních 

vod v obci  Hředle. 
Starosta seznámil OZ s návrhem na zpracování technickoekonomické studie 

variant na likvidaci odpadních vod firmou ZAKRA s.r.o. za cenu 186 400,50,- Kč 

včetně DPH, která by variantně zhodnotila možnosti likvidace odpadních vod. Dále 

starosta zopakoval názory 2 projektantů, kteří již v minulosti vyhodnotili, že pro 

obec Hředle bude nejlepší centrální ČOV. 

Starosta vyzval členy OZ k hlasování, kdo je pro zadání zpracování 

technickoekonomické studie na likvidaci odpadních vod, s tímto výsledkem 

 
Hlasování : Pro  0   hlasů        proti  8  hlasů     nikdo  se nezdržel hlasování 

 

K bodu 5. Rozhodnutí o námitce uplatněné v průběhu pořizování změny č.2  

územního plánu Hředle. 
Ke změně ÚP č. 2 byla podána námitka ze strany ČEPS. Tato námitka je ale 

řešena změnou ÚP č. 1, která je ve fázi před opakovaným veřejným 

projednáním. V rámci souběžně pořizovaných změn nelze řešit stejné plochy, 

proto nemůže být při pořizování změny č. 2, námitce vyhověno.  

Starosta vyzval členy OZ k hlasování, kdo souhlasí s rozhodnutím o námitce  

pro zamítnutí námitky ČEPS, tj. že „námitce se nevyhovuje“, s tímto výsledkem: 

 
Hlasování : Pro  8   hlasů        proti  žádný hlas     nikdo  se nezdržel hlasování 

 

6. Informace k ,,Veřejnému osvětlení Hředle směr cihelna“ 

Starosta předložil OZ informace k výši předpokládaných nákladů a způsobu 

provedení  rekonstrukce VO směr cihelna. Náklady díky inflaci narostly bohužel 

na dvojnásobek, nežli bylo na počátku počítáno a dáno do rozpočtu na r. 2023.     

Z tohoto důvodu bude nutno navýšit rozpočet o 600 000,-Kč. 

Starosta následně vyzval OZ k hlasování, kdo souhlasí s postupem prací, 

předpokládanými náklady na rekonstrukci VO a změnou rozpočtu s tímto 

výsledkem: 

 
Hlasování : Pro  8   hlasů        proti  žádný hlas     nikdo  se nezdržel hlasování 
 

7. Posouzení změny výše nájemného v obecních bytech a předzahrádek na  

pozemku č.p. 2658/1 



Starosta seznámil OZ se současnou výší nájmů v obecních bytech a 

s problematikou pozemků obce, které užívají nebo udržují v současnosti občané 

a navrhl, aby se do této problematiky zapojila aktivně finanční komise, protože 

to bude velice rozsáhlá práce. Tím pádem je nutné prozatím pozastavit účinnost 

usnesení č.54 z 8.2.2023. Pro návrh a projednání těchto změn bude stanoven 

harmonogram. 

Starosta vyzval členy OZ k hlasování, kdo souhlasí s tímto postupem, 

s následujícím výsledkem: 

 
Hlasování : Pro  8   hlasů        proti  žádný hlas     nikdo  se nezdržel hlasování 
 

8.Došlá pošta, různé 

A.Starosta informoval OZ o situaci s prodejem nemovitosti  čp. 99 – bývalá 

pošta, kde nebyl projeven téměř žádný zájem o koupi a snižování nabízené ceny 

nepřichází v úvahu. Tím pádem hodlá starosta ukončit smlouvu s realitní 

kanceláří MT PROGRES s.r.o. k 30.6.2023. 

 
Hlasování se neprovádí, OZ vzalo informaci na vědomí. 

 

B: Starosta předložil OZ žádost KNIHOVNÍHO SPOLKU HŘEDLE z.s. o 

souhlas se sídlem spolku v objektu OÚ Hředle č.p. 76. 

Starosta přečetl žádost spolku a vyzval členy OZ k hlasování, kdo je pro 

odsouhlasení žádosti spolku, s tímto výsledkem: 

 
Hlasování : Pro  8   hlasů        proti  žádný hlas     nikdo  se nezdržel hlasování 
 

C. Rozpočtové opatření č. 4/2023 

Starosta seznámil OZ s rozpočtovým opatřením č.4/2023, které bylo 

odsouhlaseno starostou 

 
Hlasování se neprovádí, OZ vzalo informaci na vědomí. 

 

D. Starosta seznámil OZ s oznámením elektronické dražby  nemovitosti čp. 

168 v obci Hředlena dům p. Baloga, a to v exekuci. Tento dům stojí na 

pozemku, který je ve vlastnictví obce Hředle. 

 
Hlasování se neprovádí, OZ vzalo informaci na vědomí. 

 

E.Starosta seznámil OZ s místním šetřením v obci Hředle, kde byla 

projednávána změna místní úpravy provozu, spočívající v umístnění svislého 

dopravního značení a vodorovného značení. 

 

K bodu 9. Diskuze 

Manželé Svobodovi – výsledek petice na snížení rychlosti jízdy v obci Hředle a  



 

velký problém s dodržováním rychlosti v části obce, kde bydlí. 

 

M. Bradáčová a D. Malá – problém se znečištěním chodníků a místa u 

samoobsluhy. 

 

Zastupitelé – rozmístění košů na odpadky v obci, odpadkové koše by měly být 

tam, kde jsou v obci umístěné lavičky. Současně ke košům dodat i držák sáčků 

na psí exkrementy. 

 

 

K bodu 10. Usnesení a závěr 

Starosta vyzval p. P. Trousila, aby přečetl návrh na usnesení a vyzval zastupitele 

k hlasování, kdo souhlasí s usnesením: 

 
Hlasování : Pro  8     hlasů        proti  žádný hlas       nikdo  se nezdržel hlasování 
  

 

Na závěr starosta poděkoval zastupitelům i zúčastněným občanům za aktivní 

účast a v 19.05 hod. zasedání ukončil. 

 

Dne 17. 5. 2023 

 

Zapsala:  …………………………      Starosta ………………………….. 

 

 

Ověřovatelé:  

Mgr. Dana Malá                  Tomáš Vitner                           Jiří Vitner    

 

 

 

  …………………           ……………………..              ………………....        


